
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

6.3.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Matyska, Přibyla, Plesník, Janovič, Kubík, 

Zeman, Krejčí 

Omluveni: Dostál 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
  

• Dnes se bude konat jednání Akademického senátu MU - projednání nových členů 
Vědecké rady ÚVT (External Scientific Advisory Board - lidé mimo ÚVT/MU).  

• V tomto týdnu proběhne porada tajemníků - v plánu je společné setkání se všemi 
tajemníky na téma IT v březnu/dubnu (zaslat případná témata za jednotlivé divize).   

• Zítra se bude konat rozšířené kolegium rektora s děkany a řediteli VŠÚ (účast ředitel) - 
mezi tématy jednání o rozpočtu.   

• DIS – znovu zahájena práce funkční skupiny v rámci VŘ na nový ekonomicko-
personální systém MU (EPIS). Požadavek na překlady AJ pro Inet – budou sesbírány 
požadavky z jiných divizí a řešeno centrálně pro celý Ústav.  

• DITS – řeší se bezpečnostní problém se sítí ve spolupráci s CSIRT-MU  
• DITI:  

• V minulém týdnu proběhlo setkání s firmou AMI Praha a.s. k možnostem 
spolupráce v oblasti identit. 

• V řešení náhrada Petra Pištěka (IT požadavky na stavbách MU) - bude vypsáno 
výběrové řízení.  

• PED – schůzka V. Přibyly s rektorátem k procesu práce s majetkem - není nutná 
evidence majetku na konkrétní osobu: revize procesu (cílem zjednodušit evidenci na 
ÚVT). Konkrétní výstupy budou dále komunikovány.  

• CERIT-SC:  

• příprava projektů do výzev INFRA-EOSC 
• jednání v Praze ohledně přípravy investičního projektu za e-INFRA CZ a NRP 

(Open Science)  
• DKSD:  

• Koordinace aktuálně řešeného incidentu - problémy s mitigací na HP SW FW 
• Informace o záměru vytvoření personálního, projektového a finančního systému 

řízení DKB společně s V. Přibylou  
• V příštím týdnu schůzka s Odborem interního auditu na RMU k internímu auditu 

KB na MU  
• K financování byl přijat projekt ResilMesh (Horizon Europe). 
• Zítra se koná schůzka ohledně připomínkování nového Zákona o kybernetické 

bezpečnosti.  
• Dokončen penetrační test z Recetoxu. 
• Dokončování penetračního testu systému ADAPT  

 
  
 



  

2. Různé  
 

• Zpětná vazba na dotazník ke službám poskytovaným ÚVT - na základě připomínek 
bude připravena finální verze.  

• Kolegium 13.3. bude zrušeno, další jednání kolegia 20.3.   
• CPS – relax místnost ve špatném stavu: nábytek bude vyměněn  
• Kontrola z FÚ k prohlášení daně z příjmů na ÚVT - zjištěna nesrovnalost u 

zaměstnance: výměrka daně  24 840 Kč  + penále 4 968 Kč nárokováno na 
zaměstnance.  

• Priority 2023 - dokument kolegia v přípravě, další diskuse na kolegiu 20.3., dále téma 
na rozšířené kolegium 27.3.  

• Vzdělávání pro zaměstnance (hard skills) - DITS - výběr lidí pro absolvování školení, 
ale větší zájem (a vyšší cena). Návrh poskytnout hard skills kurzy online z různých 
oblastí - zakoupení licencí pro každou divizi na rok.  

 
  

Závěry z kolegia:  
1) CPS - proběhne výměna nábytku v relax místnosti  
 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


